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Από το υπ’ αριθ. 15/2014 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 274/2014                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Τροποποίηση προϋπολογισμού και Ετησίου 
Προγράμματος Δράσης Δήμου Βέροιας, έτους 2014 

 
Σήμερα 23 Ιουνίου του έτους 2014 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 15:00 συνήλθε 

σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 19-6-
2014 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του 
Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 
3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, 
αφού επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1)Μ. Σουμελίδης, 2)Θ. Θεοδωρίδης, 3)Γ. Μιχαηλίδης, 4)Α. 
Λαζαρίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Ε. Αρχοντάκη, 7)Π. Παυλίδης, 
8)Θ. Αγγελίνας, 9)Λ. Πουλασουχίδης, 10)Κ. Βοργιαζίδης, 11)Ν. 
Μωυσιάδης, 12)Χ. Κούτρας, 13)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 14)Χ. 
Γαϊτάνου, 15)Α. Καγκελίδης, 16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Θ. 
Κορωνάς, 18)Β. Παπαδόπουλος, 19)Β.Λυκοστράτης, 20)Κ. 
Κοστογλίδου, 21)Α. Βασιάδης, 22)Β. Γιαννουλάκης, 23)Χ. 
Τσιούντας, 24)Κ. Παναγιωτίδης, 25)Ι. Σοφρόνωφ, 26)Γ. 
Μελιόπουλος, 27)Ι.Αγγέλογλου. 

Δ. Δάσκαλος, Β. Σταυροπούλου, 
Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Κάκαρης, 
Κ.Κουτσαντάς, Α.Δέλλας, 
Α.Νεστορόπουλος, Α.Γκαμπέσης, 
Ε.Γουναράς, Γ.Σουμπέκας, Δ.Γκέκα, 
Α.Παπαδόπουλος, Σ.Κουμτσίδης, 
Ι.Ασλανίδης 

            Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                Απών Πρόεδρος 
            & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                          Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Ι. Λιάτσιου, Ν. Αγγέλου Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. 
Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, 
Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 272/2014 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Μιχαηλίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 273/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μιχαηλίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 274/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Θ.Θεοδωρίδης, Α.Καγκελίδης, 
Μ.Σουμελίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 275/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Βασιάδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 278/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Θ.Κορωνάς, Γ.Μιχαηλίδης, 
Ε.Αρχοντάκη, Ν.Μωυσιάδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 279/2014 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Γ.Μελιόπουλος, 
Ι.Σοφρόνωφ, Α.Βασιάδης και προσήλθε ο κ. Ν.Μωυσιάδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 281/2014 απόφασης προσήλθε ο κ. Θ.Κορωνάς. 
 

 
 
 
 

Στη συνέχεια ο προεδρεύων αντιπρόεδρος έδωσε το λόγο στον Γ.Γ. του Δήμου Κωνσταντίνο 
Τσιλογιάννη, ο οποίος εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 



Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του θέματος της αναμόρφωσης του 
προϋπολογισμού του Δ.Βέροιας έτους 2014. 

Το θέμα κατατίθεται ως κατεπείγον, για να ενισχύσουμε ή να δημιουργήσουμε νέες 
πιστώσεις στον προϋπολογισμό του 2014, που έχουν άμεση σχέση με έργα, με τη σίτιση των 
μαθητών του Μουσικού Σχολείου και με την επιστροφή χρημάτων που είχαν καταβληθεί από 
πολίτη για προσκύρωση δημοτικής έκτασης.  

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση του Γ.Γ. του Δήμου Κωνσταντίνο Τσιλογιάννη; 
Μέλη: Ναι. 
Στη συνέχεια, αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να 

συζητήσει και αποφασίσει για το παραπάνω θέμα ως έκτακτης περίπτωσης, εξαιρετικά επείγουσας 
και απρόβλεπτης ανάγκης, ο προεδρεύων αντιπρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας 
διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 18-6-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου 
Χαρίκλειας-Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι, 
Α) Με το από 8-05-2014 Υπηρεσιακό Σημείωμα του Τμήματος Αξιοποίησης Δημοτικής 

Περιουσίας  ζητείται η δέσμευση πίστωσης από τον Κ.Α. 80.8261.001 με τίτλο «Λοιπές 
επιστροφές» ποσού 4.207,76€ για τη επιστροφή χρημάτων στον κ. Αφεντουλίδη Ανδρέα, ο οποίος 
κατέβαλλε το ανωτέρω ποσό για την προσκύρωση δημοτικής έκτασης  σύμφωνα με την πράξη 
εφαρμογής της περιοχής Στρατώνων. Επειδή ο κ. Αφεντουλίδης, παρότι του ζητήθηκε από την 
Υπηρεσία Δόμησης, δεν έχει προσκομίσει μέχρι σήμερα μεταγεγραμμένο τίτλο κτήσης, δεν μπορεί 
να υλοποιηθεί η προσκύρωση.  (Η προσκυρούμενη δημοτική έκταση έχει εμβαδό 49,60 τ.μ.  Με 
την υπ’  αριθμ. 595/2010 απόφαση η Δημαρχιακή επιτροπή του Δήμου Βέροιας εισηγήθηκε στο 
Δημοτικό Συμβούλιο τον εξώδικο συμβιβασμό της τιμής μονάδος αποζημίωσης της 
προσκυρούμενης έκτασης  σε 211,85 €/τμ δηλαδή συνολικά 10.507,76 €. Το Δημοτικό Συμβούλιο 
με την αρ.744/2010 απόφαση του, ενέκρινε την εξόφληση της παραπάνω οφειλής σε δέκα 
εξαμηνιαίες δόσεις και ο κ Αφεντουλίδης Ανδρέας κατέβαλε τις 4 πρώτες δόσεις συνολικού ποσού  
4.207,76 € ). 

Επειδή το υπόλοιπο της πίστωσης του εν λόγω Κ.Α. δεν επαρκεί, προτείνεται η ενίσχυσή 
του με ποσό 5.000,00€ από το Αποθεματικό Κεφάλαιο.  

Β) Με το από 2-6-2014 Υπηρεσιακό Σημείωμα του Τμήματος Προμηθειών και σύμφωνα με 
το άρθρο 69 του Ν.4257/14 « Επείγουσες ρυθμίσεις αρμοδιότητας του Υπουργείου Εσωτερικών» 
με το οποίο προστέθηκε στις αρμοδιότητες των Δήμων η σίτιση των μαθητών μουσικών και 
καλλιτεχνικών σχολείων, μας ζητήθηκε να γίνει αναμόρφωση του προϋπολογισμού έτους 2014 και 
δημιουργία νέου κωδικού εξόδων προκειμένου να προχωρήσει η υπηρεσία σε διαγωνισμό για τη 
σχετική προμήθεια σχολικού έτους 2014-2015. Για την κάλυψη της δαπάνης προτείνεται η 
δημιουργία  νέου Κ.Α. με τίτλο «Προμήθεια για σίτιση μαθητών Μουσικού Σχολείου Βέροιας»  και 
πίστωση 15.000,00 € . 

Γ) Σύμφωνα με το από 29/05/2014 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών 
προτείνεται η δημιουργία πίστωσης με τίτλο «Τοποθέτηση μεταλλικών αποτρεπτικών εμποδίων 
(κολωνάκια) για το ολοκληρωμένο σχέδιο αναβάθμισης αστικού τοπίου στη Βέροια» με ποσό 
12.000,00€. Η δημιουργία πίστωσης κρίνεται απαραίτητη προκειμένου να τοποθετηθούν  τα 
μεταλλικά αποτρεπτικά εμπόδια (κολωνάκια) τα οποία η υπηρεσία μας έχει προμηθευτεί.  

Το παραπάνω ποσό θα εξασφαλιστεί από τροποποίηση του προϋπολογισμού του Δήμου 
έτους 2014 και από το έργο «Επενδύσεις στο αμφιθέατρο Άλσους Παπάγου» με Κ.Α. 30/7321.016 
και χρηματοδότηση ΣΑΤΑ. Το συγκεκριμένο έργο δεν είναι δυνατόν να κατασκευαστεί αυτή την 
περίοδο διότι τους επόμενους 4-5 μήνες στο Άλσος Παπάγου θα διοργανώνονται διάφορες 
εκδηλώσεις. 

Δ) Με το από 18/06/14 Υπηρεσιακό Σημείωμα της Δ/νσης Περιβάλλοντος –Καθαριότητας - 
Πολιτικής Προστασίας  προτείνεται η δημιουργία πίστωσης με τίτλο «Μίσθωση γερανοφόρου 
Οχήματος για την κοπή επικίνδυνων δένδρων» με ποσό 2.000,00€. Η δημιουργία πίστωσης 
κρίνεται απαραίτητη διότι λόγω εκτάκτων αναγκών και επικίνδυνων καιρικών συνθηκών δεν 
επαρκούν τα μέσα που διαθέτει ο Δήμος ώστε να επέμβει αποτελεσματικά και με ασφάλεια. 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει για την 
τροποποίηση ή μη του προϋπολογισμού και ετησίου προγράμματος δράσης έτους 2014 ως εξής:  



Α) Στο σκέλος των Εξόδων : Μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο Κ.Α 90.9111 ποσό 
5.000,00€ και ενισχύει την πίστωση του Κ.Α.  80.8261.001 «Λοιπές επιστροφές» με ποσό 
5.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

Β) Στο σκέλος των Εσόδων δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 1211.003 με τίτλο 
«Επιχορήγηση ΥΠΕΣ για κάλυψη δαπάνης σίτισης μαθητών Μουσικού Σχολείου Βέροιας» 

Στο σκέλος των Εξόδων: Μεταφέρει από τον Κ.Α.1211.003 μέσω Αποθεματικού 
Κεφαλαίου Κ.Α. 90/9111 ποσό 15.000,00 € και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α 15/6484.001 και 
τίτλο «Προμήθεια για σίτιση μαθητών Μουσικού Σχολείου Βέροιας» ποσού 15.000,00 € από 
χρηματοδότηση Υπουργείου Εσωτερικών.  

Γ) Μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου ποσό 12.000,00€ από τον Κ.Α.30/7321.016 
«Επενδύσεις στο αμφιθέατρο Άλσους Παπάγου» και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 30/7326.058 
«Τοποθέτηση μεταλλικών αποτρεπτικών εμποδίων (κολωνάκια) για το ολοκληρωμένο σχέδιο 
αναβάθμισης αστικού τοπίου στη Βέροια» με ποσό 12.000,00€ από έσοδα ΣΑΤΑ. 

Δ) Στο σκέλος των Εξόδων : Μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο Κ.Α 90.9111 ποσό 
2.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με  Κ.Α.  35/6233.001 «Μίσθωση γερανοφόρου Οχήματος 
για την κοπή επικίνδυνων δένδρων» με ποσό 2.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

Τροποποιεί το ετήσιο πρόγραμμα δράσης 2014. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Θεωρώ ότι είναι καλό να δούμε κάθε παράγραφο της αναμόρφωσης του 

προϋπολογισμού ξεχωριστά και να επακολουθεί για καθεμία διαφορετική ψηφοφορία.  
Γιαννουλάκης: Όσον αφορά την πρώτη αναμόρφωση, έχει καταθέσει ο κ.Αφεντουλίδης 

αίτηση και ζητά την επιστροφή των χρημάτων που κατέβαλε; 
Βοργιαζίδης: Αυτά τα χρήματα πληρώνονταν εν ονόματι ενός ανθρώπου, ενώ κατ’ ουσία 

αυτός δεν είχε τον αντίστοιχο τίτλο. Ήταν σε περισσότερα ονόματα, δηλ. θα πρέπει να επιστραφούν 
τα χρήματα, γιατί η προσκύρωση γίνεται σε σύνολο ατόμων και όχι σε ένα. Κακώς καταβλήθηκαν 
από ένα άτομο τα χρήματα. Τυπικά η διαδικασία δεν είναι ορθή. 

Γιαννουλάκης: Τα 49,60τ.μ. έχουν προσκυρωθεί και σε άλλους οικοπεδούχους; 
Βοργιαζίδης: Σε όλη την οικογένεια, αλλά έκανε την δήλωση ιδιοκτησίας μόνο ένας και 

τυπικά είναι λανθασμένη η διαδικασία. Θα πρέπει να γίνει πληρωμή εξ ονόματος όλων των 
δικαιούχων κι όχι ενός. 

Τσιλογιάννης: Η υπηρεσία Δόμησης από τις 28/6/2012 αναφέρει στον κ.Αφεντουλίδη ότι η 
αίτηση διόρθωσης πρέπει να συνοδεύεται από μια σειρά δικαιολογητικών. Μέχρι σήμερα δεν τα 
έχει καταθέσει, άρα δεν είναι ο κύριος νομέας της προσκυρούμενης έκτασης. Αυτός παρόλα αυτά 
κατέβαλε μέχρι σήμερα ένα ποσό στο Δήμο, οπότε τώρα πρέπει να επιστραφεί, ώστε να γίνει αυτό 
που ο αντιδήμαρχος λέει, να γίνει η διαδικασία στα ονόματα όλων των δικαιούχων. 

Σοφρόνωφ: Επειδή μια πράξη εφαρμογής είναι υποχρεωτική και «επιβάλλεται», προφανώς 
το αντίστοιχο χρηματικό ποσό για αυτά τα τ.μ. θα απαιτηθεί από τους αντίστοιχους ιδιοκτήτες και 
θα  επιστραφεί στον κ.Αφεντουλίδη. 

Μελιόπουλος: Η έκταση για την οποία μιλούμε, είναι αυτή τη στιγμή περιφραγμένη; 
Χρησιμοποιείται για να ανεγερθεί σπίτι; Υπάρχει πιθανότητα να αρνηθούν να πληρώσουν οι 
υπόλοιποι ιδιοκτήτες; 

Για τη δεύτερη αναμόρφωση, πότε προβλέπεται να ολοκληρωθεί ο διαγωνισμός; Θα 
είμαστε έτοιμοι με την έναρξη της νέας σχολικής χρονιάς να σιτίσουμε τους μαθητές; 

Βοργιαζίδης: Υπήρχε κατοικία όταν έγινε η πράξη εφαρμογής. Δε χτίστηκε κάτι μετά την 
πράξη εφαρμογής. Η προσκύρωση έγινε σε αυτούς κι υποχρεωτικά θα πληρωθεί αυτό το ποσό στο 
Δήμο, αλλά από διαφορετικά άτομα, όπως σωστά είπε η κ.Σοφρόνωφ. 

Τσιλογιάννης: Το 2011, με τη υπ’ αριθ. 559 αίτηση, ο κ.Αφεντουλίδης ζήτησε από την 
υπηρεσία δόμησης να γίνει διόρθωση της πράξης εφαρμογής κοκ. Με την απόφαση 595/2010 του 
Δ.Σ., είχε εγκριθεί η τμηματική καταβολή χρημάτων για την προσκυρούμενη έκταση κι είχε 
καταβάλει ο κ.Αφεντουλίδης τις 4 από τις 10 δόσεις. 

Για τη δεύτερη αναμόρφωση πρέπει να τηρηθεί απαρέγκλιτα η νομοθεσία, που προβλέπει 
τη διαδικασία διαγωνισμών. Η Υπηρεσία μετά τη σημερινή απόφαση, θα ξεκινήσει στην 
κυριολεξία από αύριο τη διαδικασία του διαγωνισμού, ώστε να προλάβει την έναρξη της νέας 
σχολικής περιόδου για να μπορέσει να καλύψει τις ανάγκες αυτού του διαγωνισμού. 



Αρχοντάκη: Επειδή νομίζω ότι η σύμβαση για τη σίτιση του Μουσικού Σχολείου ισχύει για 
πέντε χρόνια, πόσα χρόνια έχουν περάσει από την ίδρυσή του; 

Τσιλογιάννης: κα Αρχοντάκη, έχει αλλάξει πάλι το θεσμικό πλαίσιο. Θυμάστε ότι όταν 
ήσαστε αντιδήμαρχος, είχαμε ξεκινήσει από τα σάντουιτς, βγήκε μια απόφαση και σταματήσαμε 
τον προμηθευτή, βγήκε μια νέα απόφαση και επαναφέραμε τον προμηθευτή. Άρα λοιπόν 
βρισκόμαστε στη φάση που εμείς υποχρεωτικά πρέπει να κάνουμε τη διαδικασία, από όσο θυμάμαι 
στην τελευταία τροποποίηση είναι για πέντε χρόνια, αν αλλάξει κάτι στο ενδιάμεσο δεν το 
γνωρίζουμε, γιατί κάποια στιγμή ειπώθηκε πως μπορεί να συγχωνευθεί και διάφορα άλλα.   

Προφανώς θα δούμε τι γίνεται με το Γραφείο Προμηθειών, εξαντλώντας κάθε φορά τη 
νομιμότητα για το διαγωνισμό αυτό. 

Πρ.Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε για την τροποποίηση του προϋπολογισμού, όπως αυτή 
αναφέρεται στην πρώτη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Αγγέλογλου. 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε για την τροποποίηση του προϋπολογισμού, όπως αυτή 

αναφέρεται στην δεύτερη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Αγγέλογλου. 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε για την τροποποίηση του προϋπολογισμού, όπως αυτή 

αναφέρεται στην τρίτη παράγραφο της εισήγησης; 
Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν δεκαέξι (16) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Γ.Μιχαηλίδης, 

Α.Λαζαρίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Π.Παυλίδης, Θ.Αγγελίνας, Λ.Πουλασουχίδης, Κ.Βοργιαζίδης, 
Ν.Μωυσιάδης, Χ.Κούτρας, Ν.Μαυροκεφαλίδης, Χ.Γαϊτάνου, Μ.Παπαϊωάννου, Θ.Κορωνάς, 
Β.Παπαδόπουλος, Β.Λυκοστράτης, Χ.Τσιούντας. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ε.Αρχοντάκη, Κ.Κοστογλίδου, Β.Γιαννουλάκης, 
Κ.Παναγιωτίδης. 

Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Ι.Αγγέλογλου. 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 4 του Π.Δ. 185/2007, απαιτείται η 

πλειοψηφία του συνόλου των μελών του συμβουλίου, για τη νόμιμη λήψη απόφασης για την 
παραπάνω τροποποίηση του προϋπολογισμού. 

Επομένως δε μπορούμε να λάβουμε απόφαση επί αυτού του θέματος. 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε για την τροποποίηση του προϋπολογισμού, όπως αυτή 

αναφέρεται στην τέταρτη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι. 
Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν είκοσι (20) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Γ.Μιχαηλίδης, Α.Λαζαρίδης, 

Ν.Τσιαμήτρος, Ε.Αρχοντάκη, Π.Παυλίδης, Θ.Αγγελίνας, Λ.Πουλασουχίδης, Κ.Βοργιαζίδης, 
Ν.Μωυσιάδης, Χ.Κούτρας, Ν.Μαυροκεφαλίδης, Χ.Γαϊτάνου, Μ.Παπαϊωάννου, Θ.Κορωνάς, 
Β.Παπαδόπουλος, Β.Λυκοστράτης, Κ.Κοστογλίδου, Β.Γιαννουλάκης, Χ.Τσιούντας, Κ.Παναγιωτίδης. 

Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Ι.Αγγέλογλου. 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 4 του Π.Δ. 185/2007, απαιτείται η 

πλειοψηφία του συνόλου των μελών του συμβουλίου, για τη νόμιμη λήψη απόφασης για την 
παραπάνω τροποποίηση του προϋπολογισμού. 

Επομένως δε μπορούμε να λάβουμε απόφαση επί αυτού του θέματος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 18-6-2014 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου. 
2.- Την αιτιολογική έκθεση του Τμήματος Προγραμματισμού του Δ. Βέροιας. 
3.- Την ανάγκη τροποποίησης του προϋπολογισμού και του ετησίου προγράμματος δράσης του 
Δήμου έτους 2014, για την εγγραφή και ενίσχυση ανεπαρκών πιστώσεων.  
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 93, 161 και 207 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.)  ως και αυτές του άρθρου 
8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων και 
κοινοτήτων». 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 4 
του Π.Δ. 185/2007. 



 
Αποφασίζει  

 
Ι) Ομόφωνα: Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα ως έκτακτης 

περίπτωσης, εξαιρετικά επείγουσας και απρόβλεπτης ανάγκης. 
ΙΙ) Κατά Πλειοψηφία:  
Α) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2014,  ως εξής: 
1.- Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α. 9111) ποσό 

5.000,00€ και ενισχύει την πίστωση του Κ.Α. 80.8261.001 με τίτλο «Λοιπές επιστροφές» με ποσό 
5.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

2.- α) Στο σκέλος των Εσόδων δημιουργεί  νέα πίστωση με Κ.Α. 1211.003 με τίτλο 
«Επιχορήγηση ΥΠΕΣ για κάλυψη δαπάνης σίτισης μαθητών Μουσικού Σχολείου Βέροιας» 

β)  Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από τον Κ.Α. 1211.003 με τίτλο «Επιχορήγηση 
ΥΠΕΣ για κάλυψη δαπάνης σίτισης μαθητών Μουσικού Σχολείου Βέροιας» μέσω Αποθεματικού 
Κεφαλαίου (Κ.Α. 9111) ποσό 15.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 15/6484.001 και 
τίτλο «Προμήθεια για σίτιση μαθητών Μουσικού Σχολείου Βέροιας» με ποσό 15.000,00€ από 
χρηματοδότηση Υπ.Εσωτερικών. 

Β) Τροποποιεί το ετήσιο πρόγραμμα δράσης του Δήμου έτους 2014. 
ΙΙΙ)  Για την εισήγηση που αφορά τη δημιουργία νέας πίστωσης με Κ.Α. 30.7326.058 και 

τίτλο «Τοποθέτηση μεταλλικών αποτρεπτικών εμποδίων (κολωνάκια) για το ολοκληρωμένο σχέδιο 
αναβάθμισης αστικού τοπίου στη Βέροια» με ποσό 12.000,00€ από Έσοδα ΣΑΤΑ το Δ.Σ. δεν 
έλαβε απόφαση, διότι για τη λήψη της, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 4 του Π.Δ. 185/2007, 
απαιτείται η πλειοψηφία του συνόλου των μελών του συμβουλίου. 

ΙV) Για την εισήγηση που αφορά τη δημιουργία νέας πίστωσης με Κ.Α. 35.6233.001 και 
τίτλο «Μίσθωση γερανοφόρου Οχήματος για την κοπή επικίνδυνων δένδρων»» με ποσό 2.000,00€ 
από Ίδια Έσοδα το Δ.Σ. δεν έλαβε απόφαση, διότι για τη λήψη της, σύμφωνα με τις διατάξεις του 
άρθρου 4 του Π.Δ. 185/2007, απαιτείται η πλειοψηφία του συνόλου των μελών του συμβουλίου. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  274 / 2014 

.............................................................................................………................................. 



 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Κυριάκος Παναγιωτίδης 

 
 

 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Μ. Σουμελίδης  Σ Ασλάνογλου  
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης     
Α.  Λαζαρίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσιου  
Ε. Αρχοντάκη  Ν. Αγγέλου  
Π. Παυλίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
      
      
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  11-7-2014 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 
 
 
 
 


